
Jegyzőkönyv 

 

Készült Bénye Község Önkormányzat hivatalos helyiségében az Önkormányzat Képviselő-testületének 

2018. január 29. napján 17,00 órakor tartott nyilvános, rendkívüli ülésén.  
 

Jelen vannak:    

 Kovács Erika   polgármester  

 Racskó Mátyás   alpolgármester   

 Huszák Mihály   képviselő 

 Kalmár Attila   képviselő (4 fő) 

 

   Bakosné Kiss Erzsébet  jegyzőkönyvvezető 

 

     
Kovács Erika polgármester: köszönti az ülésen megjelenteket, az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy 

a képviselő-testület határozatképes, mert 4 fő jelen van. Megkérdezi, hogy a kihirdetett napirendi 

pontokkal mindenki egyetért-e? 
 

Észrevétel, módosító javaslat nem érkezett. 

 
Kovács Erika polgármester: aki elfogadja a napirendet, az kézfeltartással jelezze. 

 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenvélemény és 

tartózkodás nélkül az alábbi napirendet fogadta el: 

 

 

N a p i r e n d            

 

1. Döntés a VP6-19.2.1-41-7-17. kódszámú a Települések arculatának fejlesztése, élhetővé 

tétele, bel- és külterületének gazdasági és infrastrukturális fejlesztése című  LEADER 

pályázaton való részvételról 
Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

2. Döntés pénzeszköz lekötéséről 
Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

3. Döntés a központi orvosi ügyelet működtetésével kapcsolatos 2018. évi költségekről 
Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

4. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 2/2015. (II.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

5. Egyebek 
 

Napirend tárgyalása: 

 

1. Döntés a VP6-19.2.1-41-7-17. kódszámú a Települések arculatának fejlesztése, élhetővé 

tétele, bel- és külterületének gazdasági és infrastrukturális fejlesztése című  LEADER 

pályázaton való részvételról 

 
Kovács Erika polgármester:  tavalyi év decemberében már beszéltünk róla, hogy megjelentek a 

LEADER pályázatok, melynek keretében lenne lehetőségünk pályázatot benyújtani játszótér 

felújítására, új játszótéri eszközök vásárlására. Mivel önerőből nem lenne lehetőségünk arra, hogy új 
eszközöket vásároljuk, javaslom, hogy mindenképpen próbálkozzunk meg a pályázattal. Arról már a 

tavalyi évben megállapodtunk, hogy az eladott ingatlanokból felújítjuk a játszóteret, de a pénzünk csak 

arra lenne elég, hogy a meglévő elég rossz állapotban lévő játékokat felújítsuk. A pályázat 75%-os 

támogatottságú, tehát 25% önerőt nekünk kell biztosítani. Ezt a 25%-os önerőt biztosítani tudnánk abból 



a pénzből, amit a játszótér felújítására költöttünk volna, és így legalább teljesen új eszközöket tudunk 

vásárolni. Kalmár Attilával a Faberland Kft. képviselőjével találkoztunk, átbeszéltünk a lehetőségeket, 

megkaptuk az árajánlatokat. 

 
Kalmár Attila képviselő: teljesen korrekt ajánlatot kaptunk. Javaslom, hogy mindenképpen adjuk be a 

pályázatot. Igaz a pályázat csak a játékok beszerzésére vonatkozik, de a telepítéshez szükséges 

tereprendezést megtudjuk mi magunk is oldani. 
 

Racskó Mátyás alpolgármester: milyen összegű lenne a pályázat és mekkora önerő kellene hozzá? 

 

Kovács Erika polgármester: A projekt teljes tervezett költsége: 4 989 791 Ft A projekt 
megvalósításához igényelt támogatás: 3 742 343 Ft, melyhez  1 247 448 Ft önerőt kell biztosítani. És 
ezt tartalmazza a tervezési költségeket is, vagyis a tervezési költség elszámolható a pályázat keretében. 

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett a tájékoztatással kapcsolatban. 

 

Kovács Erika polgármester: akkor kérném, hogy  aki egyetért azzal, hogy benyújtsuk a pályázatunkat  
és a pályázat keretében vállaljuk az 1.247.448 Ft önerőt, az kézfeltartással jelezze. 

 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

3/2018. /I 29./ számú határozat 

  
Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a VP6-19.2.1-41-7-17. kódszámú 

a Települések arculatának fejlesztése, élhetővé tétele, bel- és külterületének gazdasági és 

infrastrukturális fejlesztése elevezésű LEADER helyi felhívást és a következő határozatot hozta: 

                                                                                                                                                                            
                                                                                        

1. A képviselő-testület támogatási kérelmet nyújt be a VP6-19.2.1-41-7-17. kódszámú a 

Települések arculatának fejlesztése, élhetővé tétele, bel- és külterületének gazdasági és 
infrastrukturális fejlesztése elevezésű LEADER helyi felhívás keretében játszótér 

kialakítására, játszótéri eszközök vásárlására a Bénye 329/2.hrsz.-ú önkormányzati 

tulajdonú ingatlanra vonatkozóan. A projekt teljes összege:  4.989.791 Ft, ebből az 
igényelt támogatás összege: 3.742.343 Ft 

2. Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a projekt összköltségének 25%-át kitevő 

önerővel kell rendelkezni, melynek összege:1.247.448 Ft 
3. A képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy vállalja a projekt megvalósításához 

szükséges önerőt és a projekt megvalósításához szükséges önerő rendelkezésre áll. 

4. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban megjelölt 

támogatási kérelem benyújtására és a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 
 

  

Határidő:        azonnal 
Felelős:           Kovács Erika polgármester 

  

 

2. Döntés pénzeszköz lekötéséről 

 

Kovács Erika polgármester: az előterjesztésnek megfelelően javaslom, hogy az eladott ingatlanok 

értékesítéséből származó bevételünkből 7.000.000 Ft lekötésre kerüljön a Pátria Takarékszövetkezetnél. 

 
Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? 

 

Kalmár Attila képviselő: teljesen egyetértek vele. 



 

Racskó Mátyás alpolgármester: én is javaslom. 

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett. 

Kovács Erika polgármester: Kérem, aki elfogadja a határozat tervezetet, kézfeltartással jelezze. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

4/2018. (I.29.) határozat 

Tárgy: ingatlan-értékesítésből származó bevétel lekötéséről döntés 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete ügy dönt, hogy az ingatlan-értékesítésből 

származó bevétel összegéből 7.000.000.- Ft összeget a Pátria Takarékszövetkezet Monori fiókjánál 

(2200 Monor, Kossuth L. u. 77.) 91 napra folyamatos lekötéssel, kamatos kamatra leköti 2018. február 

5. napjától. 

A képződött kamat a fenti összeg felhasználása után kerül az önkormányzat költségvetési számlájára. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

3.Döntés a központi orvosi ügyelet működésével kapcsolatos 2018. évi költségekről 

 

Kovács Erika polgármester: az orvosi ügyeleti rendszer működési költségeinek emelkedése miatt a 

szerződéses partnerünk azzal a kéréssel fordult felénk, hogy járuljunk hozzá az orvosi ügyeletre fizetett 

költségek emelkedéséhez. Indokául szolgált, hogy az elmúlt években nem kezdeményeztek emelést, 
egyre csökken az orvosi ügyeletet vállaló orvosok száma és a meglévőket csak úgy tudják itt tartani, ha 

emelik a járandóságukat, mivel állami keretből nem kaptak több finanszírozást az ígéretek ellenére.  

 
Kérdés, észrevétel nem érkezett ezzel kapcsolatban. 

 
Kovács Erika polgármester: Kérem, aki elfogadja a határozat tervezetet, kézfeltartással jelezze. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

5/2018. (I.29.) határozat 

Tárgy: a központi orvosi ügyelet működési költségére vonatkozó önkormányzati díj emelkedésének 

támogatása 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete ügy dönt, hogy támogatja az Emergency Service 

Egészségügyi Szolgáltató Kft. kérését az önkormányzat által fizetendő működési költség 2018. január 

1-től való emelkedésére vonatkozóan, melynek értelmében Bénye Község által fizetendő összeg 

89.345.-Ft. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

4.A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 2/2015. (II.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 



Kovács Erika polgármester: mint ahogy az előterjesztésből is kiderül, erre a módosításra azért van 

szükség, mert a Kormányhivatal ellenőrzést tartott a Társulásnál és megkifogásolták, hogy a szociális 

rendeletben nem szerepel, hogy a gyermekjóléti feladatokat a Társulás útján látjuk el. 

 
Kérem, hogy aki elfogadja a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 2/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet, kézfeltartással jelezze. 

 
Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül megalkotta a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 2/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló 1/2018. (I.8.) számú önkormányzati rendeletét. 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

5.Egyebek 

 a.) tájékoztatás információs táblával kapcsolatban 

 

Kovács Erika polgármester: tájékoztatom a tisztelt képviselőket, hogy a Tápió Natúrpark egységes 

információs táblarendszerének és zöldút hálózatának kialakítása” – címmel megkeresett, mely 

szerint a  LEADER pályázat keretében szeretnének egy pályázatot benyújtani, és a 

Natúrparkhoz tartozó településeken 1-1 információs táblát elhelyezni, amelynek egyik felén a 

település térképét helyeznék ki, a másik felén pedig a Tápió Natúrpark térképe lenne látható. 

Nyilatkoznom kellett arról, hogy milyen önkormányzati területen szeretnénk ezt az információs 

táblát elhelyezni, nyertes pályázat esetén. Kalmár Attilával egyeztettem ez ügyben. Olyan 

területet kellett találnunk, amely a központban található, tehát viszonylag szem előtt lesz a tábla, 

főleg azért, mert települési térképet is fog tartalmazni. Ami a központhoz közel lévő és 

önkormányzati terület, az-az óvodát körülölelő terület, ezt találtuk a legalkalmasabbnak. 

 

Kalmár Attila képviselő: igen, sajnos itt a Faluház környékén azok a területek, ahol megfelelő 

lenne az információs tábla kihelyezése, nincsenek önkormányzati tulajdonban.  

 

b.) osztálytalálkozó megtartására kérés 
 
Kovács Erika polgármester: Kövér András a Bénye-Káva Általános Iskola tanulója megkeresett, hogy 

2018. május 26-án szeretnének 25 éves osztálytalálkozót szervezni és ennek kapcsán az Iskolát 

megtekinteni és azt követően a bankettet szeretnék megtartani nosztalgiából az iskola ebédlőjében. Az 
Igazgató úrral egyeztettem ezzel kapcsolatban, támogatja az osztálytalálkozó megtartását az iskolában. 

Úgy gondolom a részünkről sincs akadálya annak, hogy az iskola étkezőjét biztosítjuk az 

osztálytalálkozó számára. 

 
Kalmár Attila képviselő: nekem tetszik ez az ötlet, hogy ott szeretnék az osztálytalálkozót 

megrendezni, részemről rendben van. 

 
Racskó Mátyás alpolgármester: én is támogatom a kérést. 

 

 

Több tárgy nem lévén, Kovács Erika polgármester az ülést 18.10 órakor bezárta. 
 

Bénye, 2018. január 30. 

 
 

 

 
   Kovács Erika      Dr. Csoba Beáta 

                          polgármester                                                                                jegyző  

  


